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Geacht college,
 
Afgelopen week is het college begonnen met het handhaven van foutgeparkeerde fietsen aan de 
openbare fietsenstallingen bij de bushaltes aan de Molenwal en Tramweg. Tegen betaling van 20 euro 
kunnen fietsen bij het stadserf worden opgehaald. Naar aanleiding van vele klachten die via Facebook 
zijn binnengekomen en onze eigen waarnemingen ter plaatse , hebben wij reeds op donderdag 9 
maart het verzoek ingediend om handhaving per direct op te schorten. Daarnaast is in de IJsselbode 
van dinsdag jongstleden een bericht opgenomen over de handhaving van foutgeparkeerde fietsen 
en het gebrek aan voldoende fietsrekken voor het aantal fietsen. 

Hierover stelt de fractie van het CDA de volgende vragen: 
 

1. Is het college met ons van mening, dat er onvoldoende stallingsplekken voor fietsers 
zijn?

2. Op welke termijn kunnen er nieuwe en aangepaste fietsenrekking worden 
bijgeplaatst?

3. Bent u voornemens om de handhaving op deze wijze voort te zetten zolang er 
onvoldoende stallingsplekken zijn?

4. Waarom is ervoor gekozen de inbeslaggenomen fietsen weg te brengen naar het 
stadserf, waar zeer beperkte openingstijden gelden?

5. Op basis van welk artikel uit de APV wordt gehandhaafd?

Wij zien uw antwoorden tijdens de gemeenteraadsvergadering graag tegemoet. 

Judith de Vor


